
 
 

 

 
 

 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

Βουλευτής Ν.Ηρακλείου 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ: 

-Εσωτερικών, κ. Π. Θεοδωρικάκο 

-Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Κ. Χατζηδάκη 

 

ΘΕΜΑ: «Ολοκλήρωση της Πολεοδομικής Μελέτης Αρκαλοχωρίου και ανάθεση της 

Πράξης Εφαρμογής» 

 

Σε συνέχεια της 8936/25-08-2020 ερώτηση μας και των σχετικών απαντήσεων σας, για την 

έγκριση της Πολεοδομικής Μελέτης Αρκαλοχωρίου και συγκεκριμένα για την ολοκλήρωση 

της Γ΄ φάσης μετά την γνωμοδότηση του Δημοτικού Συμβουλίου Μινώα Πεδιάδας με την 

απόφαση αρ. 31/2019 επί των ενστάσεων που κατατέθηκαν  κατά την σημειακή  ανάρτηση. 

Επειδή ο φάκελος της Πολεοδομικής Μελέτης έχει διαβιβαστεί την 02/07/2019 στο 

ΣΥΠΟΘΑ Ηρακλείου προκειμένου να γνωμοδοτήσει και 

επειδή η δημιουργία του νέου διεθνούς αεροδρόμιου θα επηρεάσει την οικιστική ανάπτυξη   

 

 

Ερωτάσθε κ. κ Υπουργοί 

 

1) Πότε αναμένεται να ολοκληρωθεί η γνωμοδότηση του ΣΥΠΟΘΑ Ηρακλείου; 

2) Σε πόσο διάστημα μετά την γνωμοδότηση του ΣΥΠΟΘΑ θα λάβει χώρα η τελική 

έγκριση της Πολεοδομικής Μελέτης Αρκαλοχωρίου; 

3) Ποια είναι η διαδικασία ανάθεσης και εκπόνησης της Πράξης Εφαρμογής;  

 

 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου 
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